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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. április 15-én 15 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter elnökhelyettes, Máté 

Péter, Horváth Jánosné, Dr. Hadházy Ákos bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Ilosfai Gábor, Szabó Zsolt, Koller Attila 

bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:       Szeleczki József igazgatóság-vezetı,  
     Tornóczki János energetikus,  
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Horváth József a Caminus Zrt. képviselıje, 

Bötz Zoltán a WEBS Kft. képviselıi 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 15 óra 15 perckor megnyitja.  
 
Varga András: Három új napirendi pont javaslata van: II. sz. Idısek Klubja 
akadálymentesítése és korszerősítése; Javaslat kerékpárút hálózat fejlesztésére, Tájékoztató a 
térfigyelı kamerahálózat bıvítésérıl. 
 
Máté Péter: Az „egyebek” közt a Bezerédj utca lezárásával kapcsolatos közlekedési 
problémákról szeretne beszélni. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 

 
 

N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Szemünk Fénye Program Szekszárd MJV Önkormányzata intézményeinek főtés- és 
világításkorszerősítésére (KEOP 5.2) 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Bötz Zoltán WEBS Kft. képviselıje 
        Horváth József a Caminus Zrt. képviselıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
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2./ napirendi pont 
Nagy Lajosné ajánlata ingatlanok cseréjére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
VI. számú háziorvosi rendelı áthelyezése az I. Béla Gimnázium Kollégiumába 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Pécsi Egyházmegye kérelme tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Hajdú Árpád vételár mérséklési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
II. sz. Idısek Klubja akadálymentesítése és korszerősítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárd Város Bora elismerı címre 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont  
Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Erıs Rajmund egyesületi tag 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Javaslat kerékpárút-hálózat fejlesztésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Tájékoztató a térfigyelı kamerarendszer bıvítésérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(szóbeli elıterjesztés) 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

3   0415 jkv 

12./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Szemünk Fénye Program Szekszárd MJV Önkormányzata intézményeinek főtés- és 
világításkorszerősítésére (KEOP 5.2) 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Bötz Zoltán WEBS Kft. képviselıje 
        Horváth József a Caminus Zrt. képviselıje 
 
Szeleczki József: A polgármester úrral többször tárgyaltak már errıl a témáról, most elkészült 
egy olyan anyag, amirıl a bizottság is állást foglalhat. 
 
Horváth József: A meglévı, elavult készülékek hatásfoka 65-70 %-os, az újonnan beépítésre 
kerülı kondenzációs készülék hatékonysága pedig a 100 %-ot közelíti. A megtakarítás 
legnagyobb része ebbıl adódna, ezen felül a karbantartáson is lehetne spórolni, valamint 
csökkenne az alapdíj. Az összes intézményre vonatkoztatva éves szinten 21 millió Ft 
megtakarítás jelentkezne. A beruházást a Caminus Zrt. végezné és azt követıen adná bérbe az 
önkormányzatnak. A megtakarítási mutatók a jelenlegi árak figyelembevételével kerültek 
megállapításra. 
 
Máté Péter: Ennél körültekintıbben kellene eljárni és más ajánlatokkal is össze kellene vetni. 
Versenyhelyzetet kell teremteni. 
 
Tornóczki János: A városnak vannak olyan intézményei, amelyek záros határidın belül 
mindenképpen felújításra szorulnak. Elınye még ennek a konstrukciónak, hogy már 
lefolytatták a központosított közbeszerzési eljárást, így ez idı megtakarítást jelent. 
 
Bötz Zoltán: A világítás korszerősítése kapcsán kb. 3 éve döntött úgy az önkormányzat, hogy 
lefolytat egy közbeszerzési eljárást, de olyan magas ellenértékeket ajánlottak a kivitelezık, 
hogy érvénytelennek nyilvánította az önkormányzat az eljárást. Van referencia listájuk az 
anyagukban és már több, mint 10 milliárd forint értékben végeztek beruházást a Szemünk 
Fénye programban. 
 
Csernus Péter: A főtéskorszerősítés csak a kazáncserébıl áll? 
 
Horváth József: A kazánház teljes cseréjét jelenti, új kéménnyel. 
 
Szeleczki József: Ebben a konstrukcióban egy közbeszerzési eljárást meg lehet takarítani. 
Tény, hogy korábban többször napirendre került ez a téma, de mindig megakadtak valami 
miatt. Olyan elmaradások tapasztalhatók a rendszerben, hogy azt lehet mondani, hogy a 24. 
órában vannak. 
 
Bötz Zoltán: A fénycsövekre például 10 év teljes garanciát adnak. Gyakorlatilag az 
önkormányzat elfelejtheti az ezzel kapcsolatos költségeket. Helyben van karbantartójuk, aki 
elvégzi a szükséges feladatokat. 
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Máté Péter: A világítás korszerősítésén is keletkezik nyereség? 
 
Bötz Zoltán: 10 év után, a mostani üzemórák alapján számolva. 
 
Kıvári László: Csak a bérleti díj összege fix, a többi bizonytalan. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy tekintsék ezt egy elızetes ajánlatnak és késıbb térjenek még 
vissza rá. 
 
Kıvári László: Az alapgondolattal egyet lehet érni. 
 
Csernus Péter: Kérdés, hogy milyen garanciát tudnak vállalni a megtakarításra. 
 
Bötz Zoltán: Ehhez a Caminus Zrt-nek kellene üzemeltetnie a rendszert. Érdemes a referencia 
lista után nézni. Ha problémájuk lenne az eddig elvégzett beruházásokkal, akkor már 
mindenkivel haragban lennének. 
 
Horváth József: A bérleti szerzıdésben rögzítve vannak az üzemeltetés feltételei, amellett 
vállalják a megtakarítási mutatókat. 
 
Bötz Zoltán: Nemcsak az anyagi oldalát kell nézni a dolgoknak, hanem azt, hogy a gyerekek 
milyen körülmények közt tanulnak. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság vegye tudomásul a tájékoztatót. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

97/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Szemünk Fénye Program 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi a „Szemünk Fénye Program” Szekszárd MJV 
Önkormányzata intézményeinek főtés- és 
világításkorszerősítésére készített ajánlatról szóló 
tájékoztatást. 

 
2./ napirendi pont 
Nagy Lajosné ajánlata ingatlanok cseréjére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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98/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Nagy Lajosné ajánlata ingatlanok cseréjére 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elutasítja Nagy Lajosné Szekszárd, Csap u. 1. szám alatti 
lakos kérelmét és nem támogatja a kérelmezı tulajdonát 
képezı szekszárdi 0324/170 hrsz-ú ingatlan 1927 m2 
nagyságú területrészének a szekszárdi 5508/5 hrsz-ú 
önkormányzati ingatlannal történı cseréjét. 
 

2. A Bizottság javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal 
vizsgálja meg a Csap utcától délre fekvı területek (hrsz. 
5489/2, 5490, 5508/4, 5508/5) jelenlegi zöldterület-
közpark besorolásának indokoltságát. A Bizottság a 
területek jövıbeni hasznosítására a Rendezési Terv 
felülvizsgálatát követıen visszatér. 
 

Határidı:  
1. pont tekintetében: 2009. április 30. 
2. pont tekintetében: a Rendezési Terv következı módosítása 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
       Herr Teréz fıépítész 

 
3./ napirendi pont 
VI. számú háziorvosi rendelı áthelyezése az I. Béla Gimnázium Kollégiumába 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság vezetı 
 
Szeleczki József: A lakásból kialakított orvosi rendelı esetében az akadálymentesítésre több 
millió Ft-ot kellene költeni. Ez az ingatlanrész az eredeti tervek szerint is orvosi rendelınek 
volt kialakítva. Az önkormányzat mindegyik ajánlattevıvel dolgozott már korábban és 
probléma nem merült fel velük. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

99/2009. (IV.15.) GMB határozat 
VI. számú háziorvosi rendelı áthelyezése az I. Béla 
Gimnázium Kollégiumába 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
jóváhagyja, hogy a VI. számú háziorvosi rendelı áthelyezése 
az I. Béla Gimnázium Kollégiumába kivitelezési munkáit a 
bekért árajánlatok alapján az ADRI-Épker Kft.  végezze 
6.321.155.-Ft – azaz hatmillió-háromszázhuszonegyezer-
egyszázötvenöt forint – vállalási ár ellenében.  
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Határidı: 2009. május 29. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság vezetı 

 
4./ napirendi pont 
Pécsi Egyházmegye kérelme tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Horváth Jánosné: Jelen pillanatban a plébánián ebédelnek a gyerekek és Tolnán fızik az 
ételt. 
 
Máté Péter: Véleménye szerint akkor építsenek konyhát, ha már a teljes vételárat kifizették. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot: A bizottság elviekben támogatja a 
Pécsi Egyházmegye tulajdonosi hozzájárulás megadására vonatkozó kérelmét a Garay téri 
iskola udvarán tervezett étkezı, konyha épület engedélyezési eljárásban, azonban felkéri a 
Jogi és Ügyrendi Bizottságot, hogy a tulajdonosi hozzájárulás megadása elıtt adjon jogi 
állásfoglalást a kérdésben. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal,1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

100/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Pécsi Egyházmegye kérelme tulajdonosi hozzájárulás 
megadására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága elviekben támogatja 
a Pécsi Egyházmegye tulajdonosi hozzájárulás megadására 
vonatkozó kérelmét a Garay téri iskola udvarán tervezett 
étkezı, konyha épület engedélyezési eljárásban, azonban 
felkéri a Jogi és Ügyrendi Bizottságot, hogy a tulajdonosi 
hozzájárulás megadása elıtt adjon jogi állásfoglalást a 
kérdésben. 
 

Határidı: 2009. április 30. 
Felelıs: Kıvári László GMB elnök 
       Dr. Horváth Kálmán JÜB elnök 

 
5./ napirendi pont 
Hajdú Árpád vételár mérséklési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Máté Péter: A szabad piacon nem lehet ilyen áron telket, illetve telekrészt vásárolni. 
Javasolja, hogy 12 havi részletfizetés engedélyezése mellett maradjon a bizottság az eredeti 
vételár mellett. 
 
Csernus Péter: Javasolja, hogy 4.500.- Ft/m2-re mérsékelje a bizottság a vételárat azzal, hogy 
6 havi részletfizetést biztosít. 
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Kıvári László: Az utóbbi javaslatot tudja támogatni és ezt teszi fel szavazásra is. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

101/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Hajdú Árpád vételár mérséklési kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
részben támogatja Hajdú Árpád Szekszárd, Napfény u. 24. 
szám alatti lakos kérelmét és az 56/2009. (III.11.) GMB 
számú határozat egyidejő módosításával 4.500.- Ft/m2 
értékben határozza meg a 6313/24 hrsz-ú ingatlan telek-
kiegészítését szolgáló, az önkormányzati tulajdonban lévı 
5020/43 hrsz-ú ingatlanból 102 m2 nagyságú területrész 
vételárát. A Bizottság a vételár kifizetésére 6 havi 
részletfizetést biztosít a vevı részére. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
6./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

102/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul az alábbi önkormányzat tulajdonú földterületek 
értékesítéséhez Wenhardt János (Szekszárd, Kecskés F. u. 
21.) részére: 

 

hrsz. mővelési ág 
kat. jöv. 
(AK) 

terület 
(m2) 

Értékesítési 
ár 

0768/3 erdı 1.34 2980 149.000.- Ft 

0768/4 
fásított 
terület .59 1317 65.850.- Ft 
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0768/5 erdı 1.70 3776 188.800.- Ft 
 

2. A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy az alábbi 
önkormányzat tulajdonú földterületet értékesítse 
Wenhardt János részére: 

 

hrsz. mővelési ág 
kat. jöv. 
(AK) 

terület 
(m2) 

Értékesítési 
ár 

0768/2 erdı 5.25 
1 ha 
1671  583.550.- Ft 

 
A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az ajánlatot 
ismertesse a kérelmezıvel és azt követıen terjessze elı a 
Közgyőlésnek. A Bizottság a vételár ajánlatokat 2009. 
december 31-ig tartja fenn. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Kıvári László: Kéri a bizottságot, hogy vegye fel a napirendre a Vrsac-ból érkezı delegáció 
szállás, illetve vendéglátási költségeinek biztosítására vonatkozó javaslatot. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
 
7./ napirendi pont 
Vrsac-i delegáció fogadása 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Április 23-án érkezik egy 25 fıs szakmai delegáció Vrsac-ból, ismerteti a 
programjukat. Javasolja, hogy a bizottság 300.000 Ft támogatást biztosítson a szállás, illetve 
vendéglátási költségeik fedezésére. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

103/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Vrsac-i delegáció fogadása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi bizottsági tartalék terhére 300.000.- Ft támogatást 
biztosít a Vrsac-i szakmai delegáció szállás, illetve 
vendéglátási költségeinek fedezésére. 
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Határidı: 2009. április 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Berlinger Attila kommunikációs és nemzetközi 
       kapcsolattartó referens 

 
 
8./ napirendi pont 
II. sz. Idısek Klubja akadálymentesítése és korszerősítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

104/2009. (IV.15.) GMB határozat 
II. sz. Idısek Klubja akadálymentesítése és korszerősítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
jóváhagyja, hogy a II. számú Idısek Klubja 
akadálymentesítése és korszerősítése kivitelezési munkáit a 
bekért árajánlatok alapján a PSN Építıipari Kft . végezze 
12.243.553.- Ft + ÁFA, azaz bruttó 14.692.264.- Ft vállalási 
ár ellenében. 
 
Határidı: 2009. május 15. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
9./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárd Város Bora elismerı címre 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: 28 nevezett bor volt a versenyen és 7 bizottság zsőrizett. A Mészáros Borház 
2007. évi kékfrankos borát javasolják a város bora címre. A rendelet értelmében a bizottság 
teszi meg a javaslatot a közgyőlésnek. Javasolja, hogy a bizottsági keret terhére biztosítsanak 
egy kupát a díjkiosztón, amibe be van vésve az elismerı cím, a nyertes termelı, valamint a 
nyertes bor megnevezése. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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105/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Szekszárd Város Bora  
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
Szekszárd Borvidéki Borverseny bírálata alapján javasolja 
a Közgyőlésnek, hogy a 2009. esztendıben a „Szekszárd 
Város Bora” elismerı címet a Mészáros Borháznak 
adományozza a 2007. évjáratú Kékfrankos boráért. 

 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2009. 

évi bizottsági tartalék terhére a Szent György-napi 
Borünnep keretében átadásra kerülı elismerı cím mellé 
készíttessen díszes serleget, melyen feltüntetésre kerül az 
elismerı cím, a nyertes termelı, valamint a nyertes bor 
megnevezése. 

 
Határidı: 2009. április 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Pappné Horváth Erzsébet vezetı gondnok 

 
10./ napirendi pont  
Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Erıs Rajmund egyesületi tag 
 
Máté Péter: Azért kellett megszüntetni a szılıhegyi crosspályát, mert nem tartották be a 
szabályokat. Nem fogadták el az önkormányzat egyezségi ajánlatát sem. Az önkormányzatnak 
nem kötelessége erre pénzt áldozni. 
 
Kıvári László: Az önkormányzat többféle céget, egyesületet támogat. Javasolja, hogy azt 
követıen folytassák a téma tárgyalását, miután a Sport, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága tagjai is megérkeznek az ülésre. 
 
A bizottság felfüggesztette a napirendi pont tárgyalását. 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat kerékpárút-hálózat fejlesztésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Van egy újabb pályázati lehetıség. A cél, hogy a Sió-hídig kijussanak a 
Palánki út mentén. A másik lehetıség, hogy a vasúti csomóponttól a tehermentesítı út mellett 
jutnak el Palánkig. Rengeteg bizonytalanság van mindkét nyomvonalon. Részben 
megfogalmazódott egy 3. változat is: Megyei Önkormányzat épülete – Wossinszky ltp. – 
Mátyás K. u. – Csaba u. – Szluha Gy. u. – Damjanich u. – Rákóczi u. nyomvonallal. A Szluha 
Gy. utcában pár fát fel kellene áldozni, így jutnának el a Kapisztrán utcáig, ott át kell menni a 
nyugati oldalra és a Borkombinát épületét követıen térnének vissza a keleti oldalra, aztán a 
Palánki út bal oldalán folytatódna a kerékpárút a csomópontig. 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

11   0415 jkv 

Kıvári László: Amíg a Közgyőlés nem fogad el egy olyan tartalmú döntést, hogy legalább 30 
millió Ft-ot félretesz a vízelvezetık építésére, addig nem tudja támogatni ezeket az 
elképzeléseket. 
 
Szeleczki József: Fel kell mérni ezeket a dolgokat, mert június végéig be kell adni a 
pályázatot. A támogatás mértéke 85-90 %. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Ha a Palánki csomópontig jutnak el, akkor kb. 10 millió Ft lesz az önerı. 
 
Szeleczki József: A Palánki-hídat is meg kell szélesíteni. Ahhoz, hogy konkrét anyagot tudjon 
biztosítani a képviselıknek, meg kell indítani a tervezést. Erre kér felhatalmazást a 
bizottságtól. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

106/2009. (IV.15.) GMB határozat 
Kerékpárút hálózat fejlesztése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy kezdje meg a 
kerékpárút-hálózat északi irányba történı fejlesztésének 
elıkészítését, tervezését. 
 
Határidı: 2009. május 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Dr. Hadházy Ákos 16 óra 47 perckor elhagyja az üléstermet, a bizottsági tagok száma 4 fıre 
csökken és a bizottság határozatképtelenné vált. A bizottság elnöke az ülést berekeszti.  
 
A teremben maradt bizottsági tagok további témákról tárgyaltak, ülésen kívül: 
 
Tájékoztató a térfigyelı kamerarendszer bıvítésérıl 
 
Szeleczki József: Kilenc plusz helyet ki kell jelölni a közgyőlési döntésnek megfelelıen. 
Készítenének egy tendertervet, ami alapján már konkrét ajánlatokat lehet kérni. A mőszaki 
igényeket elıre meg kell határozni. 
 
Máté Péter: Arra kellene ajánlatot kérni, hogy meghatározzák a helyszíneket és olyan 
kamerarendszert állítsanak össze, ami mindent lát és lefedi a teljes területet. Lehet, hogy több 
fix kamera felállítása kevesebbe kerül, mint a pásztázó kamera, ami nem lát minden területet 
egyszerre. 
 
Szeleczki József: Az elkészült dokumentációt munkaközi állapotban visszahozza a bizottság 
elé. 
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Máté Péter: A rendırségi javaslat nem minden, közbiztonsági szempontból problémás helyet 
fedett le. A Korzó mögötti parkolót mindenképp figyelni kell, csakúgy, mint a Találka téren a 
játékterem  és a parkoló környékét. 
 
Hajléktalan szálló melletti terület megvétele 
 
Szeleczki József: Az E.On Dél-Dunántúli Gázhálózati Zrt. tulajdonában lévı területrıl van 
szó, amivel kapcsolatban korábban már felmerült, hogy az önkormányzat megvásárolná. A 
tulajdonos elvégeztette a terület kármentesítését. A minimum vételár 4.325.000.- Ft. Holnap 
választ kell adni az E.ON-nak, hogy igényt tart-e a területre az önkormányzat. 
 
Egyebek 
 
Kıvári László: A következı ülésen jóvá kellene hagyni a hulladékudvar helyét, hiszen a 
közgyőlés a bizottságot hatalmazta fel erre a döntésre. Érkezett hozzá egy olcsó zöldséges 
bolt létesítésére irányuló kérelem. Célszerő ezt olyan helyen kialakítani, ahol érezhetı az 
árkülönbség, az Agrárkamara megkeresi ezzel kapcsolatban a termelıket is. A közeljövıben a 
2008. évi járda és egyéb felújítási munkákat is át kellene tekinteni. 
 
Máté Péter: A Bezerédj utcai építkezések idejére a nıvérszálló elıtti lámpát át kellene 
programozni, állandóan feltorlódnak az autók. 
 
Szeleczki József: Várható volt a torlódás, ezért kérték a munkaterület átadásakor, hogy 
rendıri közremőködés legyen a reggeli csúcsidıszakban. Úgy gondolja, hogy pár nap alatt ez 
rendezıdni fog. 
 
Máté Péter: Lehet másik megoldást is találni erre a problémára? 
 
Szeleczki József: Lehet, de ennek költsége van. Beszélni fog a tervezıvel, lehet, hogy a többi 
lámpához is hozzá kell nyúlni, mert felborul a zöldhullám. 
 

 
A „Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme” címő napirendi pontot a Sport-, Ifjúsági és 
Civil Szervezetek Bizottsága tárgyalta. Lásd: IV. 86-8/2009. számú jegyzıkönyv. 

 
K. m. f. 

    Kıvári László  
                   elnök 
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